嘉    兴    学    院


在读证明
姓名：XXX，性别：X，XXX年X月X日生，学号：XXXXXX，身份证号码：XXXXXX，于XXXX年X月入学，目前在XXX学院XXXX专业学习，学制X年。
若能完成学校规定的课程，并达到学校的毕业要求和授予学位的条件，按照正常情况，将于XXX年X月毕业，并可授予学士学位。

我校是被中华人民共和国教育部认可的全日制高等学校。

Certificate

This is to certify that XXXX, female, born on August 3rd, 1997, student NO.: XXXXXXXX, ID No. XXXXXXXX, was enrolled in Jiaxing University in September,2016. Currently she is majoring in Civil Engineering at College of XXXXX. The program length is four years.
She is expected to graduate in June, 2020 and will be granted the Degree of  Bachelor if she completes the courses stipulated by our university, meets the requirements for graduation and holds the qualifications for the degree.
Our University is a full-time accredited school for higher education approved by the Education Ministry of the People’s Republic of China.

XXXXXX学院                            嘉兴学院教务处
  College of XXXXXXX          Academic Affairs Office of Jiaxing University
2017年9月25日

Sep. 25, 2017
注：黄色标注部分请根据实际情况修改
